

國立中興大學管理學院創業學分學程獎助學金實施辦法

Regulations for the Implementation of the College of Management Entrepreneurship Credit Program Scholarship National Chung Hsing University

104. 04. 15 103學年度第2學期第1次院務會議通過

Approved on April 15, 2015, at the 1st College Affairs Meeting of the 2nd Semester of the 2015 Academic Year

105. 05. 11 104學年度第2學期第1次院務會議通過

Approved on May 11, 2016, at the 1st College Affairs Meeting of the 2nd Semester of the 2016 Academic Year

106. 03. 01 105學年度第2學期第1次院務會議通過(第1、6條)

Approved on March 1, 2017, at the 1st College Affairs Meeting of the 2nd Semester of the 2017 Academic Year (Amendments to Articles 1 and 6)

111. 11. 30 111學年度第1學期院務會議修訂通過(第3條)

Revised and approved on November 30, 2022, at the College Affairs Meeting of the 1st Semester of the 2022 Academic Year (Amendment to Article 3)

第一條 國立中興大學管理學院為加強本院創業動能，鼓勵選修本院大學部創業學分學程或生技產業管理暨創業碩士學分學程課程(以下簡稱「創業學分學程課程」)學生創新及創業，特設置國立中興大學管理學院創業學分學程獎助學金(以下簡稱「本獎助學金」)。

Article 1 To enhance entrepreneurial momentum within the College of Management at National Chung Hsing University and to encourage students enrolled in the Undergraduate Entrepreneurship Credit Program or the Master's Credit Program in Biotechnology Industry Management and Entrepreneurship (hereinafter referred to as the "Entrepreneurship Credit Program Courses") to pursue innovation and entrepreneurship, the College has established the National Chung Hsing University College of Management Entrepreneurship Credit Program Scholarship (hereinafter referred to as the "Scholarship").

第二條 第二條本獎助學金獎助對象為選修創業學分學程課程學生，獎助金分為「助學金」及「獎學金」二種：

Article 2 The Scholarship is available to students enrolled in the Entrepreneurship Credit Program Courses and consists of two types of financial assistance:

一、助學金：選修本院開設之創業學分學程課程，經提交創業計劃書獲評定為優良者，或以課程學習為主要目的與範疇教學助理之補助。

1. Financial Aid: Provided to students who enroll in the Entrepreneurship Credit Program Courses offered by the College and either submit an outstanding entrepreneurship proposal or serve as a teaching assistant with a primary focus on course learning and scope.

二、獎學金：獎勵參與本院所舉辦之創業競賽活動表現優良者。

2. Scholarship: Awarded to students who demonstrate outstanding performance in entrepreneurship competitions organized by the College.

第三條 本獎助學金經費來自教育部大專校院推動創新創業教育計畫、高教深耕計畫及創業學分學程業師捐贈國立中興大學校務基金。捐贈款項以指定用途提供管理學院創業學分學程學生獎助之用，自管理學院創業學分學程捐贈收入項下支應。

Article 3 The funding for this Scholarship comes from the Ministry of Education's Higher Education Institutions Innovation and Entrepreneurship Education Program, the Higher Education Sprout Project, and donations from industry mentors of the Entrepreneurship Credit Program to the National Chung Hsing University endowment fund. Donations are designated specifically for providing financial assistance to students in the College of Management's Entrepreneurship Credit Program and are allocated from the program's designated donation

income.

第四條 本院設創業學分學程獎助學金審議小組(以下簡稱「審議小組」)，由院長及本院創業學分學程授課教師及業師組成之，以院長為召集人，負責審核本院創業學分學程獎助學金之申請、資格審核等。本獎助學金申請等事務性業務由本院辦公室辦理。

Article 4 The College has established the *Entrepreneurship Credit Program Scholarship Review Committee* (hereinafter referred to as the "Review Committee"), composed of the Dean, faculty members teaching in the Entrepreneurship Credit Program, and industry mentors. The Dean serves as the chairperson of the committee, which is responsible for reviewing scholarship applications and eligibility. Administrative matters related to scholarship applications are managed by the College office.

第五條 本獎助學金核發標準：

Article 5 – Scholarship Disbursement Criteria

一、助學金：選修本院開設創業學分學程課程之學生，以2人以上小組為單位，每組參仟元為原則。教學助理助學金額度由審議小組審查後核撥。

1. Financial Aid: Students enrolled in the Entrepreneurship Credit Program Courses offered by the College may apply as a team (with at least two members). Each team is eligible to receive a subsidy of NT\$3,000 in principle. The amount of financial aid for teaching assistants will be determined and approved by the Review Committee.

二、獎學金：參與本院舉辦之創業競賽活動表現優秀者，第一名頒發參萬元、第二名貳萬元、第三名壹萬元為原則。前三名獎項得從缺。

2. Scholarship: Students who demonstrate outstanding performance in entrepreneurship competitions organized by the College will be awarded as follows:

- First place: NT\$30,000
- Second place: NT\$20,000
- Third place: NT\$10,000

The top three prizes may remain unawarded if no suitable candidates are found.

第六條 代表本院參加國外創業競賽或發表者，另於經費預算下酌予補助國外參賽或發表經費。

Article 6 Students representing the College in international entrepreneurship competitions or presentations may receive additional financial support for participation and travel expenses, subject to budget availability.

第七條 本辦法經院務會議通過，陳請校長核定後實施，修正時亦同。

Article 7 These regulations shall take effect upon approval by the College Affairs Meeting and subsequent ratification by the University President. The same procedure shall apply to any amendments.

國立中興大學管理學院創業學分學程獎助學金實施辦法 修正條文對照表

Comparison Table of Amended Articles for the Implementation Regulations of the National Chung Hsing University College of Management Entrepreneurship Credit Program Scholarship

擬修訂條文 Proposed Amended Articles	現行條文 Current Articles	備註 Remarks
<p>第三條 本獎助學金經費來自教育部大專校院推動創新創業教育計畫、高教深耕計畫及創業學分學程業師捐贈國立中興大學校務基金。捐贈款項以指定用途提供管理學院創業學分學程學生獎助之用，自管理學院創業學分學程捐贈收入項下支應。</p> <p>Article 3 The funding for this Scholarship comes from the Ministry of Education's Higher Education Institutions Innovation and Entrepreneurship Education Program, the Higher Education Sprout Project, and donations from industry mentors of the Entrepreneurship Credit Program to the National Chung Hsing University endowment fund. Donations are designated specifically for providing financial assistance to students in the College of Management's Entrepreneurship Credit Program and are allocated from the program's designated donation income.</p>	<p>第三條 本獎助學金經費來自創業學分學程業師捐贈國立中興大學校務基金，以指定用途提供管理學院創業學分學程學生獎助之用，自管理學院創業學分學程捐贈收入項下支應。</p> <p>Article 3 The funding for this Scholarship comes from donations by industry mentors of the Entrepreneurship Credit Program to the National Chung Hsing University endowment fund. These donations are designated specifically for providing financial assistance to students in the College of Management's Entrepreneurship Credit Program and are allocated from the program's designated donation income.</p>	<p>增加獎助學金經費來源</p> <p>Increase in Scholarship Funding Sources</p>